

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: DEERA INVESTMENT & REAL ESTATE DEVELOPMENT CO Date: 15-06-2023 01:39:05 PM	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الديرة للاستثمار والتطوير العقاري التاريخ: 15-06-2023 01:39:05 PM
Subject: Appointment of a representative of legal entity in Board of Directors	الموضوع:- تسمية ممثل عن العضو الاعتباري في مجلس الادارة
Kindly be informed that the legal member of Al Own Advanced Concrete Industrial Co.Ltd on 14-06-2023 appointed Mr./Mrs. SAMER SAAD MUFLEH AL QATARNEH as his representative in the Board of Directors of the company.  Attached for your reference is a copy of the Bio of the representative.	أرجو إعلامكم بأن العضو الاعتباري شركة العون المتطوره للصناعات الاسمنتيه ذ.م.م قام بتاريخ 14-06-2023 بتسمية السيد/السيدة سامر سعد مفلح القطارنه ممثلا له في مجلس ادارة الشركة . مرفق السيرة الذاتية للممثل الجديد.
Date of Appointment: 14-06-2023	تاريخ التعيين: 14-06-2023
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: ايمان أبو جعب	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: ايمان أبو جعب